



50%± share in over 7,000 hectares of fertile agricultural land, desirable Western USA Area, excellent investor benefits, available to astute investor. Extensive natural resources, including geothermal, make it highly desirable for immediate and long-term renewable energy generation, the extremely large dependable water resource owned by this project supports sustained agricultural production and sales to nearby urban areas which require additional water for development. A profitable return of treated effluent to property ensures a stable underground water-table. Project has the potential to return in excess of US\$1,000,000,000 annually following additional development after initial investment of US\$50,000,000. The property is accessible by road or railroad less than 2 hours from international airport. Living facilities for first-phase workers on site.

Price: Upon request

CENTURY 21 Clark Properties
Contact: Patricia D. Clark | T +1 775.782.7111
Email: pclark@c21clarkprop.com

美国西部占地逾7,000公顷的肥沃耕地。约50%的股份，一流的投资回报，吸引精明的投资者。丰富的自然资源，包括地热，很受对短期和长期再生资源感兴趣的投资者的青睐。项目中有可靠的水资源，有助于农业可持续发展，还可以出售给附近需要水资源的地区。废物经过处理，不仅产生可观收益，还使得地下水水质保持稳定。项目的首期投资是五千万美元，投资回报将超过10亿美元。项目可由公路或铁路抵达，距离国际机场不足两小时车程。还包括一期工人的生活设施。

价格: 有意者请与我们联系



HUNTINGTON BEACH, CALIFORNIA

Custom built home on 2 Lots. Downstairs: 3 bedrooms, 2 baths. Upstairs: 2 bedrooms +workout room, 3 baths. Upstairs and down each have upgraded kitchens with Brazilian granite, SS appliances, living room with cozy fireplace, travertine and hardwood floors. Views overlooking Bolsa Chica wetlands and peek-a-boo view of ocean. Tec saltwater pool with waterfall grotto and spa. Outdoor BBQ island. Unique property can be used as 2 separate living quarters.

个性化建造的住宅。位于两块土地上。楼下有三间卧室和两间浴室。楼上有两间卧室、健身房和三间浴室。楼上和楼下都有带巴西花岗岩台面的整修过的厨房、SS品牌家用电器、带舒适壁炉的起居室、钙华地板和硬木地板。业主可以饱览Bolsa Chica湿地和大洋的景色。Pebble Tec鹅卵石游泳池带瀑布洞穴和spa。室外烤肉台。可以作为两套独立住所使用。

Price: US\$2,299,900 价格: 2,299,900美元

Century 21 Masters
century21masters.com
Contact: Jennifer Matsumoto | T +1 949.502.1036
Email: JennMRealtor@gmail.com



IRVINE, CALIFORNIA

Gorgeous home in prestigious Turtle Rock with over \$400,000+ in upgrades; Italian marble throughout; entertainers delight – this magnificent home is on an extra large corner lot; property boasts high ceilings; extra large entertainers living room with 4.5-m ceilings; 2 master suites with walk in closets, main master suite has romantic fire place and spa tub.

这座气势恢宏的大宅位于久负盛名的海龟岩住宅区中，整修费用超过40万美元，室内铺设着意大利大理石，大宅位于一块非常开阔的土地上，是娱乐爱好者的梦想住宅。天花板高4.5米，两个主卧套间里有走入式衣橱，最大的主卧中有壁炉和spa浴缸。

Price: US\$1,799,900 价格: 1,799,900美元

CENTURY 21 Masters
circlepix.com/home/cmuc7v
Contact: Dinorah Carmenate | T +1 714.928.4001
Email: dinorah@pbdconsultants.com



HUNTINGTON BEACH, CALIFORNIA

Live a Beautiful Lifestyle in Prestigious Sea Cliff Country Club. This luxurious 297-sq m home sits on a rare 900-sq m lot in the gate guarded Estates. It features 4 bedrooms, 4 baths, plus an office and has a large master suite with retreat. Excellent educational system, stables and horse trails are close by 12 km of beach, shopping, dining, entertainment, ideal weather and surfing. Orange County is located 35 miles south of Los Angeles.

在久负盛名的海崖乡村俱乐部享受美好生活。这座大宅建筑面积达297平方米，位于封闭式住宅区中，占地900平方米。大宅中有四间卧室，四间浴室，一间办公室和一间宽敞的主卧室。一流的教育系统、马厩和马道，12公里海滩，商场，餐厅，娱乐设施，合适的天气和冲浪处。橙县位于洛杉矶以南35英里处。

Price: US\$1,299,000 价格: 1,299,000美元

CENTURY 21 Masters
century21masters.com
Contact: Nancy Andreason | T +1 714.743.3528
Contact: Susanne Draper | T +1 310.427.4975



LAGUNA HILLS, CALIFORNIA

Situated in the prestigious equestrian community of Nellie Gail Ranch. Grand palm trees welcome you to this exquisitely crafted beauty. The dramatic 6 bedroom, 6.5 bath home features guest quarters and an executive office. The resort style grounds boast an outdoor kitchen, spa, rockscape pool featuring a waterslide as well as a private courtyard with a cozy fireplace.

这幢大宅位于Nellie Gail农场久负盛名的马术住宅区中。周边高大的棕榈树仿佛在向人致敬。大宅中有六间卧室，6.5间浴室，客舍和行政办公室。大宅为度假村风情，有室外厨房，spa，带水上滑梯的Rockscape游泳池，私家庭院和舒适的壁炉。

Price: US\$2,390,000 价格: 2,390,000美元

CENTURY 21 Masters
25081AnvilCircle.com
Contact: Melody Smith | T +1 949.433.9337
Email: melody@melodyandassociates.com





AHWAHNEE, CALIFORNIA

Near Yosemite National Park 527± hectare, 18-hole, par-72 golf course, 1,124 sq m club house, cafe, ballroom, gym & pool. Beautiful wedding venue. All equipment. RV park. Vested creek water rights & wells. Perfect location for boutique hotel & equestrian or retreat center. **MLS: CC328725**

新优山美地国家公园占地527公顷,有18洞72标准杆高尔夫球场。俱乐部会所面积达1,124平方米,有咖啡馆、宴会厅、设备齐全的健身房、厨房。适合举办结婚典礼。有漂亮的游泳池和酒吧。完美的地形,适合建造精品酒店或马术中心。**MLS: CC328725**

Price: US\$9,950,000 价格: 9,950,000美元

CENTURY 21 Ditton Realty
SierraMeadows.net
Contact: Brad Ditton | T +1 559.760.3485
Email: Brad.Ditton@Century21.com



DOWNEY, CALIFORNIA

Enjoy this Secluded Estate featuring 7 BR, 13 baths. This breathtaking estate has 1.025 sq m of living space on a sprawling half hectare lot. Gourmet kitchen, pool with pool house, tree house with electrical & cable ready, library, movie theatre, and sports court.

这座大宅位于幽静的地方,有7间卧室和13间浴室。大宅气势恢宏,占地半公顷,起居面积达1,025平方米。大宅内有美食厨房、带池边小屋的游泳池、配备电器和电缆的树屋、图书馆、家庭影院和体育场。

Price: US\$5,559,000 价格: 5,559,000美元

CENTURY 21 My Real Estate
century21myrealestate.com
Contact: Steve Roberson | T +1 714.256.8383
Email: stevecroberson@aol.com



KEY LARGO, FLORIDA

Shangri-la in Key Largo! 91 m on the water with walk-in sandy beach, man-made salt water pool with fountains, your very own lighthouse on a point of the boat basin, covered boat slip. 1.8 hectares upland with half hectare bay bottom. Delightful gardens and walking paths. 5 bedrooms, 5 baths with 3 buildings.

大礁岛上的香格里拉。滨海大宅的业主拥有宁静而私密的私家海滩和变幻无穷的海湾景色。大宅的滨水地带长达91米,有走入式沙滩、带喷泉的人工海水游泳池、位于船坞边缘的灯塔、有顶泊位。1.8公顷山地,半公顷土地。漂亮的花园和步行道。五间卧室、五间浴室和三座建筑。

Price: US\$4,795,000 价格: 4,795,000美元

CENTURY 21 Schwartz Realty
c21schwartz.com
Contact: Carol Chabinak | T +1 305.393.0125
Email: carol@thekeysrealestate.com



MADEIRA BEACH, FLORIDA

Live the dream in this 461 heated sq m, 736 total sq m waterfront estate 5-5 home built in 2005. The property features 21.3 m of newer seawall and protected and deep water with large tie poles in place for the largest yachts, and a great boat lift for your runabout. Enjoy outdoor Florida living with a sparkling heated pool, covered and open patios and a landscaped garden. The 213 sq m 5+ car garage provides even more space for toys. Must See!

这座滨水大宅建于2005年,有五间卧室和五间浴室,位于占地736平方米的滨水地带,住宅面积461平方米,带地暖。深水船坞,为大型游艇准备的大型验潮杆和出色的船艇升降机。大宅内有恒温游泳池、有顶天井、开放式天井和景观花园,业主可以享受美妙的佛罗里达生活。车库面积达213平方米,可以停放五辆车。不容错过。

Price: US\$1,190,000 价格: 1,190,000美元

CENTURY 21 Beggins Enterprises
Century21Beggins.com/DonnaReichenbach
Contact: Donna Reichenbach | T +1 727.492.9995



SAN CLEMENTE, CALIFORNIA

Welcome to paradise at t-street in San Clemente. This unique house is situated on a double, street-to-street lot that is over 1.393 with huge white water views. There is the potential to remodel the current home by adding a third floor, capturing 360 degree unobstructed ocean views. T-Street beach sits directly in front of the property and features great surfing and swimming. Hop on the beach trail that leads to the pier, restaurants, local beaches and parks. Enjoy San Clemente beach living at its finest!

欢迎来到位于圣克利门蒂T-Street海滩边的人间天堂。这座独特的大宅位于两条马路之间的土地上,占地1,393平方米,远眺粼粼碧波。可以为现有的大宅加盖第三层,这样就可以全方位饱览无敌海景。T-Street海滩位于大宅前方,业主可以享受冲浪和在海中畅游的乐趣。海滩上的步道通往码头、餐厅、当地海滩和公园。尽情体验圣克利门蒂海滩生活的乐趣。

Price: US\$3,200,000 价格: 3,200,000美元

CENTURY 21 O.M.A
garywardproperties.com
Contact: Gary Ward | T +1 949.355.4426
Email: savelowers@gmail.com



SAN CLEMENTE, CALIFORNIA

Steps to the private beaches, uniquely designed layout, & one of the most well constructed homes. The entire house contains built ins, lots of windows, carpet, hardwood floor, skylights, and different private patio/garden areas as well as a large courtyard with an in-ground Jacuzzi upon entering the property. The Cyprus Shores community offers tennis courts, pools, spa, private park and Koi pond, recently remodeled Clubhouse, BBQ area on the beach as well as volleyball courts and world class surfing.

这座精心建筑而成的大宅距离海滩仅有几步之遥,设计风格独特。大宅中有很多窗户、地毯、硬木地板、天窗和多处私家天井/花园。玄关处有开阔的庭院和嵌入式可意水流按摩浴缸。塞浦路斯海岸住宅区中有网球场、游泳池、spa、私家公园、锦鲤池、新近修整过的俱乐部会所、海滩上的烧烤区、排球场和世界级的冲浪处。

Price: US\$3,200,000 价格: 3,200,000美元

CENTURY 21 O.M.A
garywardproperties.com
Contact: Gary Ward | T +1 949.355.4426
Email: savelowers@gmail.com



MARATHON, FLORIDA KEYS, FLORIDA

Rarely does one find an exquisite property nothing short of a personal private Florida Keys resort! From open water Gulf views to a waterside cabana, 2 car garage, luxurious waterfront waterfall pool and gated grounds this extraordinary 4 bedroom, 3.5 bath custom home is a must see for discerning buyers desiring privacy in a lush tropical locale. The best the Keys have to offer!

这座精美的大宅可以与佛罗里达群岛的私家度假村相媲美。大宅为个性化建造,有四间卧室、3.5间浴室、滨水小屋、两车位车库、奢华滨水瀑布游泳池和花园,可以饱览佛罗里达湾区景色,对于想在热带享受私密生活的精英买家来说,不可错过。群岛上首屈一指的建筑。

Price: US\$2,950,000 价格: 2,950,000美元

Century 21 Schwartz Realty
Therealkeys.com
Contact: Keith Allen | T +1 305.481.5544
Email: realkeys@bellsouth.net



ST. PETERSBURG, FLORIDA

On a private peninsula with wide open water views of Tampa Bay and the Skyway Bridge, this historic estate was built for a princess. Restored and updated with luxurious finishes, this fully furnished, 464+ sq m 5 bedroom, 4.5 bath castle features high ceilings, 9 balconies, theatre room, gourmet kitchen, 2 fireplaces and heated pool/spa. Wildlife surrounds the lush grounds, with 73 m of waterfront.

这座历史悠久的大宅是为一位公主建造的,位于私家半岛上。额可以欣赏到坦帕湾和高架桥的景色。大宅经过全面整修,采用了奢华装饰,面积达464平方米,有五间卧室、4.5间浴室、很高的天花板、九座露台、家庭影院、美食厨房、两座壁炉和恒温游泳池/温泉水疗室。滨水地带长达73米,葱翠的园林周围有野生动植物。

Price: US\$2,500,000 价格: 2,500,000美元

CENTURY 21 Coast to Coast
c21coasttocoast.com
Contact: Darlene Sky | T +1 727.453.0033
Email: darlensky@gmail.com





TALLAHASSEE, FLORIDA

Grand Antebellum Plantation, built in 1945, the main house is over 663 sq m with 4 bedrooms, 5 full baths, and 4 fireplaces. Second house is 400 sq m and a lakefront cottage nestled on private spring fed lake. Large horse barn and equipment barns make this southern plantation grand.

Grand Antebellum Plantation建于1945年, 主建筑面积逾663平方米, 有四间卧室, 五间浴室, 三间盥洗室和四座壁炉。另一幢建筑面积达400平方米, 滨湖小屋位于由私家小溪汇聚而成的湖泊边。宽敞的马厩和谷仓令这幢南方风情的大宅显得尤其开阔。

Price: US\$6,750,000 价格: 6,750,000美元

Century 21 Manausa and Associates

Manausa.com
Contact: Kim Baughman | T +1 850.386.2001



TIERRA VERDE, FLORIDA

Build your secure estate in the Greenland Preserve. Large half-hectare lot includes deep waterfront, covered boat dock, ancient oak trees, security gate, all underground utilities, in pristine estuary of Fort Desoto Preserves. Only 30 minutes from Tampa International Airport and Tampa Bay. Email for photos and information.

在这座绿地保护区内建造属于自己的家园。大宅占地半公顷, 包括深水船坞、有顶船艇码头、年代悠久的橡树、安全门和地下设施。位于Fort Desoto保护区入海口处。根据分区规划, 大宅内可以建造住宅和马车房。大宅距离坦帕国际机场和坦帕湾仅半小时路程。欢迎来邮件索取图片和相关信息。

Price: US\$1,000,000 价格: 1,000,000美元

CENTURY 21 Coast to Coast

c21coasttocoast.com
Contact: Randall Ierna | T +1 727.647.0813
Email: C21realt@aol.com



CROSSVILLE, TENNESSEE

Spectacular custom home. 18 hectares. Unique private setting. 1.6± hectare pond, dock, waterfalls, creek, 789 sq m, 3 bedrooms, 4.5 baths, 14 rooms including: media room, craft room, exercise room, music room, sun room. Master suite with fireplace to master bath. Lower level covered porch all overlooking lake and waterfalls.

气势恢宏的住宅, 占地18公顷。氛围清幽私密。池塘、船坞、瀑布、小溪, 大宅面积达789平方米, 有三间卧室、4.5间浴室和14个房间, 包括媒体室、工艺室、健身房、音乐室和日光浴室。带壁炉的主套间, 主浴室。底层有带顶走廊, 俯瞰湖泊和瀑布。

Price: US\$1,275,000 价格: 1,275,000美元

CENTURY 21 Fountain Realty

pamfountain.com
Contact: Pam Fountain | T +1 931.707.2100
Email: pam@c21fountain.com



SPENCER, TENNESSEE

Exquisite 325 sq m Stonemill Log Home on very private 9 hectares, lakefront parcel with approximately 400 m lake frontage in prestigious Long Branch Lakes gated community. The 2,023 hectare community is home to an Equestrian facility of 404 hectares with 50 km of riding trails. Recreation facilities and helipad are also found on the grounds.

这座Stonemill Log大宅建筑面积达325平方米, 占地9公顷, 临湖地带长达400米, 位于久负盛名的Long Branch Lakes住宅区中。住宅区占地2,023公顷, 其中的马场占地404公顷, 马道长50公里。大宅内还有娱乐设施和直升机停机坪。

Price: US\$1,850,000 价格: 1,850,000美元

CENTURY 21 Fountain Realty

homeonlongbranchlake.com
Contact: Rachel Schimelpfenig | T +1 931.707.2100
Email: rachel@c21fountain.com



PADUCAH, KENTUCKY

Stunning and spectacular 6 bedroom, 8 bath, Mediterranean-style luxury home featuring soaring ceilings, custom wood library, fabulous gourmet kitchen, 4 fireplaces and separate nanny quarters. Movie theatre, steam sauna, game room and private bar located on terrace level. Home overlooks a residential lake – just beautiful! 905 sq m of living space in an exclusive neighborhood!

这座奢华大宅气势恢宏, 有六间卧室和八间浴室, 属于地中海风情, 包括很高的天花板、个性化设计的图书馆、美食厨房、四座壁炉和独立的保姆住处。家庭影院、蒸汽桑拿浴室、游戏室和私家酒吧都位于露台边。大宅位于高端住宅区中, 起居面积达905平方米, 俯瞰一座湖泊。

Price: US\$1,750,000 价格: 1,750,000美元

Century 21 Service Realty

TalkWithToni.com
Contact: Toni Stricklin | T +1 270.210.1252
Email: toni@c21service.com



NATCHEZ, MISSISSIPPI

Residing in Historic Downtown Natchez offers one beauty and high quality of living. This National Historic Register home is located on an acre lot at 1016 Main Street. Original mantels, flooring and detailed trim are intact. All modern amenities including an outdoor pool have been incorporated in this home.

这座大宅位于历史悠久的纳齐兹, 业主可以在此尽享高质量生活。大宅属于国家古迹, 位于Main Street大街1016号, 占地一英亩。大宅中有古色古香的壁炉架、地板和精美的装饰, 配备了现代化生活设施, 包括室外游泳池。

Price: US\$1,190,000 价格: 1,190,000美元

Century 21 River Cities Realty

Contact: Charlotte Copeland | T +1 601.807.2452
Email: charlotte.copeland@century21.com
Email: ccopeland100@hotmail.com



LEESBURG, VIRGINIA

1,579 sq m luxury custom home in Creighton Farms gated community. Amenities include Clubhouse, Jack Nicklaus Signature Golf Course, pool, fitness centre, Har-Tru tennis courts. Sited on 1.2+ hectares with golf course view, features 8 bedrooms and 11 baths, hardwood and limestone floors, gourmet kitchen, library, main level owner's suite with sitting room and private deck. Lower level with media room, exercise room, and rec room with wet bar.

这座高端大宅面积达1,579平方米, 个性化建造, 位于克莱顿农场住宅区中。配套设施包括俱乐部会所, 由杰克·尼克劳斯设计的高尔夫球场、游泳池、健身中心、土地球场。大宅占地1.2公顷, 可以饱览高尔夫球场的景色, 包括八间卧室、11间卧室、硬木地板、石灰石地板、美食厨房和图书馆, 主卧室中有起居室和私家露台。底层有媒体室、健身房和带酒吧的娱乐室。

Price: US\$4,450,000 价格: 4,450,000美元

CENTURY 21 New Millennium

TheBillDavisTeam.com
Contact: Bill Davis | T +1 703.501.4471
Email: BillyC21@aol.com



SARATOGA, WYOMING

Country estate on 14.5+ hectares, 1.5 km south of Saratoga, Wyoming – just hours from Yellowstone National Park and Jackson Hole, Wyoming USA. 924 sq m of living area features 7 bedrooms, 5.5 bathrooms, a remarkable Great Room with a two-story fireplace, an oversized 3-car garage and 460-sq m barn. Magnificent, unobstructed views of the Medicine Bow National Forest.

乡村大宅, 占地14.5公顷, 位于怀俄明州萨拉托加以南1.5公里处, 距离该州的黄石国家公园和杰克逊洞几小时车程。起居面积达924平方米, 有七间卧室、5.5间浴室、带双层壁炉的开阔起居室、宽敞的三车位车库和460平方米谷仓。气势恢宏, 可以饱览梅迪辛博国家森林公园的全方位景色。

Price: US\$2,890,000 价格: 2,890,000美元

Century 21 Cornerstone Realty

Century21cornerstone.com
Contact: Will Speer | T +1 307.326.5760
Email: wispeer@union-tel.com

